
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 886
Af artikel i Jyllands-Posten den 28. juli 2012: ”Enhedslisten vil øge beskatning
af fonde”, fremgår det, at Skatteministeriet, Finansministeriet samt Økonomi-
og Indenrigsministeriet har udarbejdet et notat herom med titlen "Beskatning
af fonde". Da notatet tilsyneladende allerede er kendt af visse journalister, be-
des ministeren også sende det til udvalget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på vmadr@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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